
Ана Брнабић: Одувек сам сматрала да је експлоатација литијума добра за Србију и да ће донети много новца. Србија после литијума биће као Норвешка после открића нафте
петак, 29 март 2024 23:29

Председница Скупштине Србије Ана Брнабић је данас изјавила да је "одувек"
сматрала да је експлоатација налазишта литијума добра за Србију и да ће "донети
много доброг" не само Лозници и Крупњу, већ читавој Србији.

  

  

Новинарима је током посете вртићу у Ваљеву рекла да „новац који би нам остао (од
литијума), не можемо да замислимо. То је буквално паралела са Норвешком пре и после
(открића) нафте. То је Србија пре и после литијума“.

  

Брнабић је у време док је била премијерка укинула Уредбу о просторном плану подручја
посебне намене за прераду минерала „јадарита“ које садржи литијум и бор и изјавила да
је на Рио Тинто „стављена тачка“.
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Брнабић је данас рекла да је за ископавање литијума потребан дијалог и да се нада да
ће у широј дебати то подржати већина грађана.
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